
Matfyz mi přijde jako velmi kvalitní teoretická škola, nicméně mi u něj 
trochu chybí zaměření na absolventy, kteří po studiu odcházejí do praxe. 
Nechci snížit úroveň Matfyzu na úroveň některých pražských škol, 
nicméně myslím, že by měl být kladen větší důraz i na budoucí nevědce. 
S tímto záměrem se budu snažit o prosazení následujícího:
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Prezentační schopnosti. Ačkoli matfyzáci mají často 
velmi chytré nápady, někteří z nich je mají občas prob-
lém prezentovat. Chtěl bych zavést (nepovinné) 
semináře týkající se prezentačních schopností a prodání 
sebe sama (třeba i ďáblu).

Angličtina. Jsem pro zavedení výuky vybraných 
předmětů v angličtině. Tuto změnu bych chtěl 
prosazovat výhradně na magisterském studiu, 
neboť bakalář je obtížný i v češtině.

Spolupráce s komerční sférou. Matfyz učí mnoho zajímavých 
předmětů jak s teoretickým, tak i praktickým uplatněním. Nicméně 
u druhé skupiny mi trochu chybí přímá provázanost s 
mimovědním životem. Myslím, že takováto spolupráce by měla ex-
istovat alespoň v posledním roce studia.

Více informací o výhodách. Osobně mi začátkem studia chyběla informace o 
výhodách, které mohu čerpat (například stipendia, Erasmus, fond mobility) nebo 
o aktivitách, do kterých se aspoň trochu aktivnější matfyzák může zapojit 
(spoluorganizování seminářů). Toto bych chtěl zlepšit.


